
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

-Οικονομικών, κ.Χ.Σταϊκούρα, 

-Πολιτισμού και Αθλητισμού, κα Λ.Μενδώνη 

-Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής,κ.Ι.Πλακιωτάκη 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η εξαίρεση του Ενετικού Λιμένα και της ζώνης του από κάθε μορφής διαδικασίας 
παραχώρησης ή ιδιωτικοποίησης». 
 
Μεγάλη ανησυχία προκαλεί στους Δημότες Ηρακλείου και ιδιαίτερα στους φορείς που 
δραστηριοποιούνται στο Λιμάνι Ηρακλείου και σχετίζονται με θαλάσσια δραστηριότητα, η επικείμενη 
παραχώρηση του λιμένος Ηρακλείου, με δυσμενή ανατροπή των δεδομένων χρήσης του Ενετικού Λιμένα 
και της ζώνης του. 
Υπενθυμίζω ότι το Κίνημα Αλλαγής δεν ψήφισε τον νόμο 4664/20  της Ν.Δ και τον αντίστοιχο του ΣΥΡΙΖΑ, 
νόμο 4597/19 για την παραχώρηση των 10 Λιμένων της χώρας, ανάμεσα στα οποία είναι και το Λιμάνι του 
Ηρακλείου, κυρίως λόγω του τρόπου εισόδου του Ιδιωτικού τομέα και της έλλειψης εχέγγυων για το 
δημόσιο συμφέρον. 
Προφανώς και σε ορισμένες δραστηριότητες απαιτείται η σύμπραξη Δημοσίου και ιδιωτικού τομέα αλλά 
με κανόνες, διαφάνεια και δικλείδες προκειμένου να εξυπηρετηθεί η κοινωνική και τοπική ωφέλεια, στο 
πλαίσιο του ευρύτερου δημοσίου συμφέροντος. 
Επιπλέον, στο Λιμάνι Ηρακλείου, εκτός από το εμπορικό ή επιβατικό, περιλαμβάνονται το Ενετικό Λιμάνι, 
το φρούριο του Κούλε, τα Νεώρια και η αντίστοιχη χερσαία ζώνη τους και εκτός της εξαίρεσης των 
Νεωρίων και του φρουρίου Κούλε, που ήδη έχει πραγματοποιηθεί και ζητείται η  αναγκαία εξαίρεση, από 
κάθε διαδικασία ιδιωτικοποίησης ή παραχώρησης, του Ενετικού Λιμένα και της αντίστοιχης χερσαίας 
ζώνης του, λόγω της ιστορικότητας και της χρήσης του που εξυπηρετεί, κυρίως δημότες, αθλητές, χωρίς 
εμπορικό και επιχειρηματικό χαρακτήρα και 
 
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 
 
1α) Προτίθεστε να αποσαφηνίσετε, αν έχουν εξαιρεθεί της παραχώρησης και της ιδιωτικοποίησης 
δραστηριότητες και ζώνες και ποιες είναι αυτές; 
1β) Προτίθεστε και με ποιο τρόπο να εξαιρέσετε τον Ενετικό Λιμένα και την αντίστοιχη ζώνης 
εξυπηρέτησης του από την διαδικασία παραχώρησης ή ιδιωτικοποίησης; 
 
2α) Αληθεύει ότι οι προθέσεις σας είναι  να προχωρήσετε στην παραχώρηση του ΟΛΗ συνολικά  με την 
παραχώρηση των μετοχών ή με την παραχώρηση του management του λιμένα σε ιδιώτη;   
2β) Αν ναι, προτίθεστε  να εξαιρέσετε τον Ενετικό Λιμένα και τη ζώνη του και ενδεχομένως να υπαχθεί σε 
Δημοτικό Λιμενικό φορέα που θα ιδρυθεί; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                           

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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